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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna Johansson (S)

2014/15:309 Flygskattens effekt på branschen

Regeringen har aviserat att den kommer att införa en flygskatt för både inrikes- 
och utrikesflyget. Detta sägs vara en del av den flygstrategi som nu förbereds i 
Regeringskansliet.

Flygbranschen är en bransch som karakteriseras av att den har små marginaler 
och utsätts för en allt tuffare konkurrens på den internationella marknaden. 
Införande av en flygskatt leder rimligen till att en hårt pressad bransch tvingas 
försämra arbetsvillkoren ytterligare för anställda piloter och kabinpersonal.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Anna Johansson 
följande:

 

Hur tror statsrådet att villkoren för de anställda som arbetar inom flygbranschen 
kommer påverkas av ett införande av en flygskatt?

………………………………………

Edward Riedl (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors

Från Riksdagsförvaltningen
2015-03-16
Besvaras senast
2015-03-25 kl. 12.00


